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                               Møteprotokoll 
ÅRSMØTE - NB REGION NORD 

 

Tid:  LØRDAG 8. JUNI 2024 KL 14.00  

Sted:  Lakselv Røde Kors Hus, Kirkeveien 24. 
 

ÅPNING:  

Styreleder Kåre Breivik åpnet årsmøte ved å ønske alle medlemmer velkommen til årsmøte i Lakselv, på  

Lakselv Røde Kors Hus.  Han viste også til en positiv og engasjert deltakelse fra medlemmene i forkant  

av årsmøte, med kurs i bruk av hjertestarter og et miniseminar hvor infrastruktur for bobilbrukere var  

tema. 
 

Han trakk frem den spesielle situasjonen styret har vært i siden det ble valgt på siste årsmøte i Sjøvegan, og 

senere den uro som oppsto i forbindelse med det ekstraordinære årsmøte i Burfjord høsten 2023. Flere av 

styrets medlemmer valgte å trekke seg fra sine verv, med påfølgende utmelding som medlem av 

bobilforeningen. De gjenværende fire styremedlemmer fikk innvilget dispensasjon fra landsstyre i 

bobilforeningen til å drifte styrets arbeid videre til dette årsmøte. Han henviste til flere detaljer i den fremlagte 

årsberetning for 2023.  

Deretter ga han ordet til kommunens representant Nina Kulsland Eriksson. Hun stilte opp som alternativ 

til Ordfører Jo Inge Hesjevik, som var forhindret fra å møte, og hun hilste velkommen til Porsanger 

kommune og Lakselv.  

Nina K Eriksson er gruppeleder for sitt lokalparti i kommunestyret i Porsanger. Hun takket på vegne av 

ordføreren for invitasjon. Hun nevnte blant annet at en forbedring av infrastruktur for bobilbrukere er noe 

hun er spesielt opptatt av å få utviklet videre. 

Til slutt fikk årsmøte en hilsen fra NB sentralt ved leder Jan Utengen, som overbringte noen hilsningsord 

til årsmøte, og ønsket lykke til med gjennomføringen av årsmøte for denne regionen. 

 

             
  
 



 
 
 

 

2 

 

 

SAKSLISTE 

SAK 1/24 GODKJENNING AV INNKALLING OG FREMMØTTE MEDLEMMER 

SAK 2/24 GODKJENNING AV SAKSLISTE 

SAK 3/24 VALG AV MØTELEDER, REFERENT, OG TO TIL Å UNDERSKRIVE  

ÅRSMØTEPROTKOLLEN 

SAK 4/24 ÅRSBERETNING 2023  

SAK 5/24 ÅRSREGNSKAP 2023  

SAK 6/24 INNKOMNE FORSLAG 

a) Revidering av statutter - fond 

b) Forslag til endring av regionale vedtekter som sendes landsmøte 

c) Dekning av utgifter for tillitsvalgte. 

d) Handlingsplan – oppfølging 

e) Regionale / lokale bobiltreff 

SAK 7/24 BUDSJETTFORSLAG 2025 

SAK 8/24 VALG  

SAK 9/24 AVSLUTNING 
 

Årsmøtets behandling: 

SAK 1/24 GODKJENNING AV INNKALLING OG FREMMØTTE MEDLEMMER 

 Ifølge våre vedtekter skal årsmøtet innkalles av Regionstyret med minst 1- en -måneds 

varsel, ved kunngjøring i Bobilen, og på NBs internettside. Alle disse tre punktene er 

oppfylt av regionstyret.  

 

Årsmøtet skal ifølge våre vedtekter: 

Godkjenne de stemmeberettigede. 

For å ha stemmerett må man ha hatt gyldig medlemskap i minst 1 – en- måned. Gyldig medlemskap må 

fremvises. 

  Styrets innstilling:   Innkalling godkjennes 

Antall stemmeberettiget til stede:  28 medlemmer godkjennes.  

           Enstemmig vedtatt 

 

SAK 2/24 GODKJENNING AV SAKSLISTE 

   Styrets innstilling:  Sakslisten godkjennes 

       Styrets innstilling: Enstemmig vedtatt 

 

SAK 3/24 VALG AV MØTELEDER, REFERENT, TELLEKORPS OG TO TIL Å  

UNDERSKRIVE ÅRSMØTEPROTKOLLEN. 

  Møteleder:     Styrets leder Kåre Breivik 

  Referent:    Jan Birger Johnsen 

2 til å underskrive møteprotokoll:  Jan Evjen, Alta og Arne J. Nilsen, Burfjord 

2 til tellekorps:    Annbjørg Sognnes og Borgny Hansen 
 

          Enstemmig vedtatt 
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SAK 4/24 ÅRSBERETNING 2023  

   Styrets innstilling: Den fremlagte årsberetning for 2023 godkjennes. 

Møteleder gjennomgikk årsberetningen avsnitt for avsnitt. Årsberetningen kan leses på 

nettsiden under «Årsmøtedokumenter». Det ble åpnet for merknader /innspill til den 

fremlagte årsberetning. Årsmøtet hadde ingen tilføyelser eller merknader.  

        Styrets innstilling: Enstemmig vedtatt 

 

SAK 5/24 ÅRSREGNSKAP 2023. 

Årsregnskapet ble gjennomgått av Kasserer Geir Skåre. Han påpekte at regnskapet var for 

hele kalenderåret, og nåværende styre hadde siste halvår med ansvar for det fremlagte 

regnskap. Styret hadde også skiftet til nytt regnskapsbyrå som er Regnskapshuset, Tromsø. 

De har utført årsregnskapet for 2023, og bistått med en del relevant rådgivning. Han viste 

også til en del posteringsutfordringer og foreningens fond, som gir et unøyaktig bilde på 

bruk av fondets midler, i forhold til egenkapital. 

Regnskapet var revidert og godkjent, og det vises til revisjonsrapport og Årsregnskap for 

2023 som kan leses på nettsiden under «Årsmøtedokumenter». 

   Styrets innstilling: Det fremlagte årsregnskap for 2023 godkjennes. 

      Revisjonsberetning tas til orientering 

        Styrets innstilling: Enstemmig vedtatt 

SAK 6/24 INNKOMNE FORSLAG 

a) Innlevert forslag fra Harriet Kollstrøm og Ole Haagensen 

ang revidering av statuttene – fond. 

b) Forslag til endring av regionale vedtekter som sendes landsmøte. 
c) Dekning av utgifter for tillitsvalgte. 
d) Handlingsplan – oppfølgning  
e) Regionale / lokale bobiltreff, hvor bør dem være? 

  

Behandling av innkomne forslag: 

a) Innlevert forslag fra Harriet Kollstrøm og Ole Haagensen 

ang revidering av statutter – fond. 

1) Styrets reviderte forslag fremmes som forslag til revidering av nåværende statutter 
2) Innkommet forslag til årsmøtet: 

Fra Medlem nr. 10635 Ole Hågensen og Harriet Kollstrøm   
Vi vil med dette foreslå at fondets statuetter ikke forandres, og blir som tidligere årsmøter og 
medlemmene i region Nord har bestemt. 

 

De to forslagene ble tatt opp til avstemming, og årsmøtet var enige om at forslagene 

ble satt opp mot hverandre: 

 
Vedtak: Styrets reviderte forslag ble enstemmig vedtatt. 

 
Statuttene kan leses på nettsiden under «Årsmøtedokumenter». 
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b) Forslag til endring av regionale vedtekter som sendes landsmøte. 
Styrets innstilling:  
Styret får fullmakt å følge opp behovet for å revidere NB s vedtekter. 

 
Jan Evjen leverte inn alternativt forslag som følger: 

Styret får fullmakt å utforme et forslag til endring av dagens vedtekter.  
Forslaget sendes ut til medlemshøring med oppgitt svarfrist på 14 dager, før  
styret sender det inn som uttalelse fra region Nord. 

   
   Styret trakk sitt forslag. 

      
Vedtak: Forslaget fra Jan Evjen enstemmig vedtatt 

 
c) Dekning av utgifter for tillitsvalgte. 

Det vises til Norsk Bobilforenings vedtekter, kap. 2 § 32 Økonomi pkt 5. 
Styrets forslag til vedtak: 
Gjeldene bestemmelser for dekning av utgifter for tillitsvalgte videreføres.   
Jfr. vedtak fra siste årsmøte i 2023. 
 
Utgiftsdekning for styrerepresentanter. 
 
I tillegg godtgjørelse for styreverv dekkes andre utlegg etter følgende satser: 
 
-  All kjøring til og fra fysiske styremøter og årsmøter dekkes etter gjeldende tariff  

pr. kilometer 
-  Billetter, bompenger og fergebilletter dekkes iht vedlagte dokumentasjon. 
-  Varamedlemmer får dekket kjøring til og fra årsmøtet hvis de deltar som en del av 

komiteen. 
-  leder av valgkomiteen får dekket reiseutgifter etter samme sats som  

styremedlemmer ved årsmøte. 
-   Varamedlemmer får dekket kjøring, billetter, bompenger og fergebilletter til  

fysiske styremøter når de er spesielt innkalt. 
- Styremedlemmer får dekket reiseutgifter hvis de representerer regionen på treff i 

Nord. Treffavgiften for bil og en person dekkes også av regionen. Det brukes da i 
utgangspunktet det styremedlemmet som har kortest vei til treffet, og denne 
forplikter seg til å holde et medlemsmøte med orientering om aktuelle saker. 

- På årsmøtet dekker foreningen treffavgift for bil og en person for styremedlemmer. 
- Ledsager, varamedlem og ledsager til varamedlem får dekket treffavgift hvis disse er 

en del av komiteen. 
 

Vedtak: Styrets forslag enstemmig vedtatt 
 

d) Handlingsplan – oppfølgning  
Styrets innstilling: 
Gjeldende handlingsplan vedtatt på årsmøte på Sjøvegan 2023 videreføres 

Vedtak: Styrets forslag enstemmig vedtatt 
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e) Regionale / lokale bobiltreff, hvor bør dem være? 

Det søkes gjennomført bobiltreff/samling fordelt med tre i Finnmark og tre i Troms 

for året 2025. Styret får i samråd med sine medlemmer fullmakt av årsmøtet til å 

avklare steder. 

Styret ønsker å få gjennomført et jubileumstreff (20 år) i Region Nord høsten 2024 i 

Tromsø-området. Her er det et sterkt ønske fra medlemmene at Edmund Karlsen, en 

av initiativtakerne til foreningen skal kunne delta. Sommarøy utenfor Tromsø eller 

småbåthavna i Tromsdalen kan være aktuell. Styret får fullmakt til å utrede dette 

videre.  
 

   Styrets innstilling: 
a) Det søkes gjennomført bobiltreff / samling fordelt med 3 i Finnmark og 3 i 

Troms. Styret får i samråd med sine medlemmer fullmakt av årsmøtet til å 
avklare steder. 

b) Styret søker gjennomført et Jubileumstreff (20 år) høsten 2024 i Tromsø-
området. 

Vedtak: Styrets forslag enstemmig vedtatt  
 

SAK 7/24 BUDSJETTFORSLAG 2025 

   Styrets forslag:  Det fremlagte budsjett for 2025 godkjennes. 

       Vedtak: Styrets forslag enstemmig vedtatt  
SAK 8/24 VALG  

NB Region Nord har ikke hatt noen valgkomite etter årsskiftet, da to av valgkomiteens 

medlemmer meldte seg ut som medlem i foreningen etter årsskiftet. 

Vårt siste årsmøte på Sjøvegan valgte et nytt styre, der de fleste ble valgt for to år, med 

unntak av et varamedlem. Tre av de som ble valgt inn i styret har nå trukket seg ut. De 

plassene må fylles opp med nye navn, og sitte ut to års perioden. 
 

Styrets forslag til nytt styre: 

Navn Rolle Merknad 

Kåre Breivik, Tana Leder Ikke på valg – 1 år igjen 

Trine Tubez, Lakselv Nestleder Valgt for 2 år 

Geir Skåre, Burfjord Styremedlem (Kasserer) Ikke på valg – 1 år igjen 

Geir Jarle Svendsen, Båtsfjord Nytt styremedlem Velges for 2 år 

Jan Birger Johnsen, Alta Nytt styremedlem Velges for 2 år 

 Varamedlem Velges for 1 år 

 Varamedlem Velges for 1 år 
 

Øvrige tillitsvalgte: 

Forslag på valgkomite 

Navn Rolle Merknad 

    Kåre Breivik                                  Leder, Fast medlem Velges for 1 år 

 Fast medlem Velges for 1 år 

 Varamedlem Velges for 1 år 
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Styret får fullmakt til å velge 2 varamedlemmer til styret, og et fast medlem og varamedlem til 

valgkomiteen. Styret får fullmakt til å finne/engasjere en web-ansvarlig. 

 

Forslag på delegater til Landsmøte 2025: 

Ifølge vedtektene er styreleder fra regionene fast delegat 

Navn Personlig varamedlem Merknad 

1.    Geir Skåre                                  Jan Evjen Velges for et år 

2.    Trine Tubez Inger Masternes Velges for et år 

3.    Jan Birger Johnsen Jan G. Tøllefsen Velges for et år 

 

NY REVISOR:      

Våre REGIONALE VEDTEKTER § 31, Årsmøtet pkt. d, sier følgende: 

Det velges 2 revisorer for Regionen dersom regnskap føres av tillitsvalgt. Velges for 2 – to år. (Føres 

Regionens regnskap av godkjent regnskapsbyrå, må (behøver) en ikke velge revisor)  

 

Styret foreslår å ha en revisor som kan bistå styret ved behov: 

 

Foreslår gjenvalg av JAN EVJEN, Alta  

 

       Vedtak: Styrets forslag enstemmig vedtatt  
 

 

SAK 9/24 AVSLUTNING. 

  Styrets leder Kåre Breivik takket årsmøtet for et positivt og vellykket gjennomført årsmøte. 

Viktige tiltak er nå vedtatt, og regionen har fått et fulltallig styre valgt av et enstemmig 

årsmøte, noe som gir et viktig grunnlag for de kommende oppgaver som er nevnt i 

handlingsplan og i vedtatt budsjett. 

 

 

Møtet hevet kl. 1647. 

 

Jan Evjen, Alta / sign.       Arne J. Nilsen, Burfjord / sign. 

 

 

Denne årsberetning er godkjent elektronisk og har derfor ikke underskrift 

 

 

 

 


